



High Achievers Magnet Program

(**တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်ဖးထီၣ်မးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ**)

တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ဆဲးမၤတၢ်ဆူညါကွၢ်ကွၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်

DeKalb County School District (**ဒၢ်ခဲး(ဘ)ကီၢ်ရၣ်ခိးထံၣ်ကွၢ်လီၢ်ကစီၤ**) ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်သ့ပှၢ်ပှၢ်လၢ ကန့ၢ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်အဖီအတၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်လဲၤခိဖျိတဖၣ်ဖဲဟံၣ် ယုၣ်ဒီး ခိဖျိတၢ်မုၢ်သးမၤကလိတၢ်လၢ ကွၢ်တၢ်ဟူး တၢ်ဂၤတဖၣ်အပူၤလီၤ.

- တၢ်ဖျၢၣ်ကွၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ** - ပှၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ခဲလၢၢ်လၢ **High Achievers Magnet Program** (တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်ဖးထီၣ်မးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ) ကဘၣ်မၤန့ၢ် မးတၢ်ထီၣ်ယု (GPA) ၃.၀ မး (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်) လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံး လံာ်တၢ်မၤလိတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. **DeKalb** ပှၢ်ကွၢ်ဖိတဖၣ် ထီၣ်တုၤလၢ ၄-၆ တၢ် ကဘၣ်မၤန့ၢ်စ့ၢ်ကိး တၢ်ဖးလံာ်အမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်), တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒူးအမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်) လၢ **တၢ်ပတီၢ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံး** (အခိၣ်ထံး) **M.A.P.** တၢ်သမံသမိးလၢတၢ်ဟံးန့ၢ်အါလၢတၢ်ထီၣ်ကွၢ်တၢ်မၤလိန့ၣ်အခဲအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပှၢ်ကွၢ်ဖိခဲလၢၢ်လၢတဆဲးလီၤမံၤလၢ **DeKalb County School District** ကွၢ်အပူၤတဖၣ် ကဘၣ်မၤန့ၢ်စ့ၢ်ကိး တၢ်ဖးလံာ် အမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်), တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒူးအမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်) လၢ **တၢ်ပတီၢ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံး** (အခိၣ်ထံး) **M.A.P.** တၢ်သမံသမိးလၢတၢ်ဟံးန့ၢ်အါလၢတၢ်ထီၣ်ကွၢ်တၢ်မၤလိန့ၣ်အခဲအံၤ အပူၤန့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ဖျၢၣ်ကွၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ဆဲးမၤဆူညါကွၢ်ကွၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်**- တၢ်ဖျၢၣ်ကွၢ်ဖိတဖၣ်လၢအဆဲးလီၤမံၤလၢ မးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ် ကျဲၤအပူၤလၢ တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်ဖးထီၣ်မးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ကဘၣ်မၤန့ၢ် မးတၢ်ထီၣ်ယု (GPA) ၃.၀ မး (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်) လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံး လံာ်တၢ်မၤလိတဖၣ်အပူၤ လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်ဒိတန့ၣ်စ့ၢ်စ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ပှၢ်ကွၢ်ဖိတဖၣ်လၢတမၤန့ၢ် အခဲအံၤတၢ်မၤလိမၤဒီး တၢ်ဖးတၢ်မၤတၢ်ဟံးပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်တဖၣ် ဘၣ်တၢ်ဟံးလီၤအါလၢသဲးတၢ်ပျဲပျဲသနီၣ်လၢတၢ်မၤလိတကတီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ် ကဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ် ဆူပှၢ်ကွၢ်ဖိတကလၢလၢလၢအအိၣ်ဒီး **GPA** လၢအခဲအံၤတၢ်မၤလိမၤ ဒီးတၢ်ဖးတၢ်မၤတၢ်ဟံးပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်အဖီလၢ လၢသဲးတၢ်ပျဲပျဲသနီၣ်အကတီၢ်ဒိတကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လိၣ်ဘၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်လၢ ကထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိခိဖဲဒဲးလၢလီၤ. ပှၢ်ကွၢ်ဖိတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီး **GPA** ၃.၀ မး ဖဲမးပတီၢ်အကတီၢ်လၢအဆဲးမၤအသးတ ပယုၣ်ယီ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤလိခဲကတီၢ်တဖၣ်န့ၣ်, ကဘၣ်ဟးထီၣ်လၢမးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးဆဲးလီၤမံၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ကွၢ် န့ၣ်လီၤ. ပှၢ်ကွၢ်ဖိမ့ၢ်တတုၤထီၣ်တၢ်တိၣ်ထီၣ်တၢ်ဟံးပနီၣ်နီၣ်ထီၣ် ဖဲတၢ်ထီၣ်ကွၢ်တၢ်မၤလိန့ၣ်အကတီၢ်တကတီၢ်လၢလၢန့ၣ်, ပှၢ်ကွၢ်ဖိကဘၣ်ဟးထီၣ်ကွၢ်သတုၢ်ကလၢလၢမးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီးထီၣ်ကဒါကွၢ်ဟံၣ်ကွၢ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ခၢၣ်သးကွၢ်ဒီးတၢ်ထီၣ်ကွၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ**- ပှၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ခဲလၢၢ်လၢ **the High Achievers Magnet Program** (တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်ဖးထီၣ်မးန့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ) အဂီၢ် ကဘၣ်မၤန့ၢ် မးတၢ်ထီၣ်ယု (GPA) ၃.၀ မး (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ် အန့ၣ်) လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးလံာ်တၢ်မၤလိတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. **DeKalb** ပှၢ်ကွၢ်ဖိတဖၣ် ထီၣ်တုၤလၢ ၇-၉ တၢ် ကဘၣ်မၤန့ၢ်စ့ၢ်ကိး တၢ်ဖးလံာ်အမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်), တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒူးအမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်) လၢ **တၢ်ပတီၢ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံး** (အခိၣ်ထံး) **M.A.P.** တၢ်သမံသမိးလၢတၢ်ဟံးန့ၢ်အါလၢတၢ်ထီၣ်ကွၢ်တၢ်မၤလိန့ၣ် အခဲအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.**District** ကွၢ်အပူၤတဖၣ် ကဘၣ်မၤန့ၢ်စ့ၢ်ကိး တၢ်ဖးလံာ်အမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ် အန့ၣ်), တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒူးအမးခဲလၢၢ်ဟံၣ်ဖျိ ၇၅ မျးကယု (မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၣ်) လၢ **တၢ်ပတီၢ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံး** (အခိၣ်ထံး) **M.A.P.** တၢ်သမံသမိးလၢတၢ်ဟံးန့ၢ်အါလၢတၢ်ထီၣ်ကွၢ်တၢ်မၤလိန့ၣ်အခဲအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပှၢ်ကွၢ်ဖိလၢအပတံထီၣ်တၢ်ထီၣ်ကွၢ် **High Achievers Magnet Programs** တဖၣ် ကဘၣ်မၤပျဲတၢ်ပတီၢ်တၢ်မၤလိအကတီၢ်လၢတၢ်လိၣ်ဆိပၢ်စၢၤအါ လၢလၢပျဲပျဲစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

- **တီးခါးသားကိုဒီးတီးထီကိုတါရဲဂ်တါကျဲတါဆဲးမဆူညါကွါကွါတါနဲဂ်ကျဲတဖှ်** - တီးခါးသားဒီးတီးထီကိုဖိတဖှ်လၢ အဆဲးလီမံလၢမဲးနဲးတါရဲဂ်တါကျဲအပူတဖှ်လၢတါမနၢဖးထီတဖှ်အဂီၢ် ကဘၣ်မနၢအမးအါတက့ါခဲလၢဂ်ဟံဖှ် မးတါထီဂ်ယု (GPA) ၃.၀ မး မ့တမ့ါ အါန့ါအန့ါ, မးနီဂ်ဂံၢ်ဖျါဂ်အစ့ကတၢ် ၇၁ မးလၢဂံၢ်ခိဂ်ထံးလံာ်တါမလီတဖှ်အပူ, ဒီး တုထီဂ်ဒီးတါတီဂ်ထီဂ်တါဟံပနီဂ်နီဂ်ထီဂ်တဖှ်လၢတါမလီတကတီၢ်စုာ်စုာ်န့ါလီၤ. ပုၤကွီဖိလၢအတဟုယုလၢတါမလီမဒီးတါဖဲးတါမတါဟံပနီဂ်နီဂ်ထီဂ်တဖှ် တါကဟံလီၤအါလၢသဲးတါပျဲပူဖျဲးသနီလၢတါမလီတကတီၢ်အဂီၢ်လီၤ. တါလီဂ်ဘၣ်မိာ်ပာ်တဖှ်လၢကထီဂ်တါအိဂ်ဖျိဂ်ခိဖရဲးခဲလၢဂ်လီၤ. တါကဘၣ်ဟ့ဂ်လီၤ တါဆီဂ်ထွဲမၤစၢတါရဲဂ်တါကျဲတဖှ်လၢ ပုၤကွီဖိတဂၤလၢလၢအတမတုထီဂ်ဒီးအခဲဖဲခဲတါမလီမဒီးတါဖဲးတါမတါဟံပနီဂ်နီဂ်ထီဂ်တဖှ်အဂီၢ်န့ါလီၤ. ပုၤကွီဖိတဖှ်လၢတအိဂ်ဒီး GPA ၃.၀ မး မ့တမ့ါ အါန့ါအန့ါ, နီဂ်ဂံၢ်ဖျါဂ်အစ့ကတၢ် ၇၁ မးလၢဂံၢ်ခိဂ်ထံးလံာ်တါမလီတဖှ်အပူ, ဒီးတတုထီဂ်ဒီးတါတီဂ်ထီဂ်တါဟံပနီဂ်နီဂ်ထီဂ် တါမလီတကတီၢ်စုာ်စုာ် လၢတါမလီခဲကတီၢ်တပယုာ်ယီန့ါ, ကဘၣ်ဟးထီဂ်လၢမဲးနဲးတါရဲဂ်တါကျဲဒီး ဆဲးလီမံဖဲအဲဒဲသ့ဂ်အဟံဂ်ကွီန့ါလီၤ. ပုၤကွီဖိမ့ါတတုထီဂ်တါတီဂ်ထီဂ်တါဟံပနီဂ်နီဂ်ထီဂ် ဖဲတါထီဂ်ကွီတါမလီနဲဂ်အကတီၢ်တကတီၢ်လၢလၢန့ါ, ပုၤကွီဖိကဘၣ်ဟးထီဂ်ကွီသတုာ်ကလၢလၢမဲးနဲးတါရဲဂ်တါကျဲ ဒီးထီဂ်ကဒါကွါဟံဂ်ကွီန့ါလီၤ.
- **ထံဂ်ဘျုးတါနီဂ်ဂံၢ်တါကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီပုၤဝါတါဟံတါအရူဒီဂ် တါနဲဂ်ကျဲ** - တါဘျးဝဲထဲဒဲဒီပုၤဝါလၢအိဂ်ဖျါထီဂ်တဘျုးဂၤလၢကန့ါလီၤပဂ်ယုာ်လၢ တါယုထာပုၤကွီဖိထံဂ်ဘျုးတါနီဂ်ဂံၢ်တါမအကျါအကျဲအပူလၢတအိဂ်ဒီးအရဲဂ်အကျဲအပူန့ါလီၤ. ဒ်န့ါအသိး, ဒီပုၤဝါခဲဂၤလၢဂ် ကဘၣ်သးမံဒီးတါကြးဝဲဘၣ်ဝဲတါဟံပနီဂ်နီဂ်ထီဂ် လၢကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတါဟံတါအရူဒီဂ်အဂီၢ်န့ါလီၤ.
- **တါနီဂ်-** ဖဲမဲးနဲးတါရဲဂ်တါကျဲ လီၢ်ဆုဂ်နီၤတါလီၢ်တါကျဲလၢတါဟ့ဂ်လီၤအါအံၤ ဘၣ်တါဂုာ်လီၢ်အါလၢပုၤပတံထီဂ်တါအခါန့ါ, ပုၤကွီဖိပတံထီဂ်တါလီၢ်တါကျဲလၢမဲးနဲးတါရဲဂ်တါကျဲအပူ တုၤလၢတါအိးထီဂ်တါဆဲးလီမံလၢခဲကဒီးတဘျီတသ့ဘၣ်န့ါလီၤ.
- **တါပတီၢ်ဂံၢ်ခိဂ်ထံး M.A.P. အမး** တဖှ်ဘၣ်တါဟံးန့ါအါလၢ တါပဆုရဲဂ်ကျဲ M.A.Pတါသမံသမိးအခိဂ်ထံးတဘျီလၢတါထီဂ်ကွီတါမလီနဲဂ်အခဲအံၤအဂီၢ်န့ါလီၤ.

Special Interest Magnet Program(တၢ်သးစဲလီၤဆီၤမဲးနးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ)

တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ဆဲးမၤတၢ်ဆူညါဣုၤဣုၤတၢ်န့ၣ်ကျဲၤတဖၣ်

DeKalb County School District ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၣ်ဘၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်သပျံၤပျံၤလၢကမၤသကိးတၢ်လၢ အဝဲသ့ၣ်အဖီအတၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်လဲၤခိဖျိဖဲဟံၣ်အပူၤ ယုၣ်ဒီးတၢ်မုၢ်သးမၤကလိတၢ်လၢကိတၢ်ဟူးတၢ်ဂၤတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

- တၢ်ဖုၣ်ကိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ-** ပုၤပတံထီၣ် **Special Interest Magnet Programs** (တၢ်သးစဲလီၤဆီၤမဲးနးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ) (အဒိ. တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒူး, စဲအ့ၣ်, တၢ်ဒူးန့ၣ်လၢ, စဲဖိကဟ့ၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်ပိညါ, အဂၤ) ကဘၣ်အိၣ်ဒီးသ့ၣ်လၢလီၤဆူတၢ်မၤလိအကတီၢ် တၢ်ထီၣ်ယူအမး ၉၀ (၃.၀ GPA) လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးလံာ်တၢ်မၤလိတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ကတီၢ်ဆီၤဒီးတၢ်ဖိသ့ၣ်ပုၤကိတၢ်ဖိပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ် တလိၣ်တုၤထီၣ်ဒီးတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်ဘၣ်.
- တၢ်ဖုၣ်ကိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ဆဲးမၤတၢ်ဆူညါဣုၤဣုၤတၢ်န့ၣ်ကျဲၤတဖၣ်-** တၢ်ဖုၣ်ကိတၢ်ဖိလၢအဆဲးလီၤမံၤလၢ **Special Interest Magnet Programs** ကဘၣ်ပၤယၢ် နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒူးတၢ်ထီၣ်ယူအမးခဲလၢဟံၣ်ဖျိၣ် ၈၀ (၃.၀ GPA) လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးလံာ်တၢ်မၤလိတဖၣ်အပူၤ လၢအခဲမံၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးန့ၣ်ဒိတန့ၣ်ညါန့ၣ်လီၤ. ပုၤကိတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတပၤယၢ် အခဲမံၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်ဖဲတၢ်မၤတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်တဖၣ် တၢ်ကဟံၣ်လီၤအီၤလၢသဲးတၢ်ပျဲပုၤသနီၣ်အဖီခိၣ် လၢတၢ်မၤလိတကတီၢ်အဂီၢ်လီၤ. တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်လၢပုၤကိတၢ်ဖိတဖၣ် လၢအအိၣ်ဒီး GPA လၢ ၃.၀ အဖီလၢ လၢသဲးတၢ်ပျဲပုၤဖျဲးသနီၣ်အကတီၢ်ဒိတကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်လိၣ်ဘၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်လၢကထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ခိဖရဲးခဲလၢဟံၣ်လီၤ. ပုၤကိတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတပၤယၢ် နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒူးတၢ်ထီၣ်ယူအါတက့ၢ်ခဲလၢဟံၣ်ဖျိၣ် ၈၀ (၃.၀ GPA) ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်မးပတီၢ်ခံကတီၢ်တပယုၣ်ယီမုတမ့ၢ် တၢ်မၤလိအကတီၢ်ခံကတီၢ်တဖၣ်, ကဘၣ်ဟးထီၣ်လၢမဲးနးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးဆဲးလီၤမံၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ကိန့ၣ်လီၤ. ပုၤကိတၢ်ဖိမ့ၢ်တတုၤထီၣ်တၢ်တိၣ်ထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ် ဖဲတၢ်ထီၣ်ကိတၢ်မၤလိန့ၣ်အကတီၢ်တကတီၢ်လၢလၢန့ၣ်, ပုၤကိတၢ်ဖိကဘၣ်ဟးထီၣ်ကွဲၣ်သတုၢ်ကလၢလၢမဲးနးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီးထီၣ်ကဒါက့ၤဟံၣ်ကိန့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ခၢၣ်သးဒီးတၢ်ထီၣ်ကိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ-** ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ခဲလၢဟံၣ် ကဘၣ်အိၣ်ဒီး သ့ၣ်လၢလီၤဆူတၢ်မၤလိကတီၢ် ၃.၀ မ့တမ့ၢ် မးတၢ်ထီၣ်ယူ (GPA) အါန့ၣ်အန့ၣ်လၢ ဂံၢ်ခိၣ်ထံးလံာ်တၢ်မၤလိအပူၤန့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ခၢၣ်သးဒီးတၢ်ထီၣ်ကိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ဆဲးမၤတၢ်ဆူညါဣုၤဣုၤတၢ်န့ၣ်ကျဲၤတဖၣ်-** တၢ်ခၢၣ်သးဒီးတၢ်ထီၣ်ကိတၢ်ဖိလၢအဆဲးလီၤမံၤလၢ **Special Interest Magnet Programs** ကဘၣ်ပၤယၢ် နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒူးတၢ်ထီၣ်ယူအမးခဲလၢဟံၣ်ဖျိၣ် (GPA) ၃.၀ မ့တမ့ၢ် အါန့ၣ်အန့ၣ်, နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒူးအမးစုၤကတၢ် ၇၁ မး လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးလံာ်တၢ်မၤလိခဲလၢဟံၣ်အပူၤ, ဒီးတုၤထီၣ်ဒီးတၢ်တိၣ်ထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်တဖၣ်လၢ အခဲမံၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးန့ၣ်ဒိတန့ၣ်ညါန့ၣ်လီၤ. ပုၤကိတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတပၤယၢ် အခဲမံၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်ဖဲတၢ်မၤနီၣ်ထီၣ်တဖၣ် တၢ်ကဟံၣ်လီၤအီၤလၢသဲးတၢ်ပျဲပုၤဖျဲးသနီၣ်အဖီခိၣ် လၢတၢ်မၤလိအကတီၢ်တကတီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လိၣ်ဘၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်ကထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ခိဖရဲးခဲလၢဟံၣ်လီၤ. တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ် လၢပုၤကိတၢ်ဖိတဂၤလၢလၢအတတုၤထီၣ်ဒီး အခဲမံၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်ဖဲတၢ်မၤတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပျက်စီးတဖန်လောအတဖန်လော နိုင်ငံခြားနည်းစနစ်ထုံးစံတော်ထိုင်ယူအါတကွာခဲလက်ပတ်ဖိုင် (GPA) ၃.၀, နိုင်ငံခြားနည်းစနစ်
 ၇၁ လက်ခံခြင်းထုံးစံတော်မလိခဲလက်အပူ, ဒီးတတူထိုင်ဒီးတော်တိုင်ထိုင်တော်ပတ်ပန်နိုင်းထိုင် ဖဲတော်ဟုတ်မးအကတော်
 တပယုတ်ယီ ခံကတော်, မှတမာ တော်မလိခံကတော်န့, ကဘတ်ဟးထိုင်လဲလဲနဲးတော်ရဲတော်ကျဲ ဒီးဆဲးလီမံလောအဲသ့
 အဟံတိုန့လီ. ပျက်စီးတတူထိုင်ဒီးတော်တိုင်ထိုင်တော်ပတ်ပန်နိုင်းထိုင် ဖဲတော်ထိုင်တော်မလိခံအကတော်
တကတော်လီလီန့, ပျက်စီးကဟးထိုင်ကွဲတဘျီယီလဲလဲနဲးတော်ရဲတော်ကျဲဒီးကွဲထိုင်ကဒါကွဲဖဲဟံတိုန့လီ.
တိုနိုင်း - ပျက်စီးလောအဆဲးလီမံလော Magnet Program (မဲးနဲးတော်ရဲတော်ကျဲ) အပူ ကဘတ်မပျဲမဲးနဲးလော
 တော်လိုင်ဘတ်အီ မှတမာ အုတ်ကီခီလုတ်ကွဲပတီတော်မလိအကတော်တဖန်လောကမန့မဲးနဲးခြးဒူးအမး မှတမာ Magnet
 Program ဒ်ပလိုင်မာတော်ပန်နိုင်းန့လီ.

□ **DeKalb School of the Arts Program (ဒ်မဲး(ဘ) ဇွဲလောကွဲတော်ရဲတော်ကျဲ) တော်ဆဲးမဆူညါကွဲကွဲတော်န့
 ကွဲတဖန် (၉-၁၂ တီ)-** ပျက်စီးလောအဆဲးလီမံလဲလဲလက် ကဘတ်ဟယတ် နိုင်ငံခြားနည်းစနစ်ထုံးစံတော်ထိုင်ယူအမးခဲလက်ပတ်ဖိုင် (GPA)
 ၃.၀ မှတမာ အါန့အန့, နိုင်ငံခြားနည်းစနစ်အမးစွဲကတော် ၇၁ မး လက်ခံခြင်းထုံးစံတော်မလိခဲလက်အပူ, ဒီးတတူထိုင်ဒီး
 တော်တိုင်ထိုင်တော်ပတ်ပန်နိုင်းထိုင်တဖန်လော အဲဒဲမံတော်မလိမဲးဒီးနံဒီတန်ညါန့လီ. ပျက်စီးတဖန်လောတဖန်လော
 အဲဒဲမံတော်မလိမဲးဒီးတော်ဖဲတော်မနီထိုင်တဖန် တော်ကဟ်လီအီလောသဲစးတော်ပျဲပျဲဖျဲးသနီအဖီခိ လောတော်မလိအကတော်
 တကတော်အဂီန့လီ. တော်လိုင်ဘတ်မိတ်တဖန်ကထိုင်တော်အိုင်ဖိုင်ခိဖဲလဲလဲန့လီ. တော်ကဟုတ်လီတော်ဆိုင်ထွဲမဲးတော်ရဲ
 တော်ကျဲတဖန် လောပျက်စီးတကလီလောအတတူထိုင်ဒီး အဲဒဲမံတော်မလိမဲးဒီးတော်ဖဲတော်မဟ်ပန်နိုင်းထိုင်န့လီ.
 ပျက်စီးတဖန်လောအတဖန်လော နိုင်ငံခြားနည်းစနစ်ထုံးစံတော်ထိုင်ယူအါတကွာခဲလက်ပတ်ဖိုင် (GPA) ၃.၀, နိုင်ငံ
 နည်းစနစ် ၇၁ လက်ခံခြင်းထုံးစံတော်မလိခဲလက်အပူ, ဒီးတတူထိုင်ဒီးတော်တိုင်ထိုင်တော်ပတ်ပန်နိုင်းထိုင် ဖဲတော်ဟုတ်မး
 အကတော်တပယုတ်ယီ ခံကတော်, မှတမာ တော်မလိခံကတော်န့, ကဘတ်ဟးထိုင်လဲလဲနဲးတော်ရဲတော်ကျဲ ဒီးဆဲးလီမံလော
 အဲသ့အဟံတိုန့လီ. ပျက်စီးတတူထိုင်ဒီးတော်တိုင်ထိုင်တော်ပတ်ပန်နိုင်းထိုင် ဖဲတော်ထိုင်တော်မလိခံအကတော်
တကတော်လီလီန့, ပျက်စီးကဟးထိုင်ကွဲတဘျီယီလဲလဲနဲးတော်ရဲတော်ကျဲဒီးကွဲထိုင်ကဒါကွဲဖဲဟံတိုန့လီ.

□ **Arabia Mountain တီထီကွဲတော်ရဲတော်ကျဲတော်ဆဲးမဆူညါကွဲကွဲတော်န့ကွဲတဖန်-** ပျက်စီးလောအဆဲးလီမံလဲလဲလက်
 ကဘတ်ကုသီးယူနံဖဲလောတော်ပန်နိုင်းအီကီးနဲးဒဲး, မပျဲပျဲတတူတော်မဲး ၂၀ န့ရဲ, ဟယတ်မးတော်ထိုင်ယူခဲလက်ပတ်ဖိုင်
 (GPA) ၃.၀ မှတမာ အါန့အန့, နိုင်ငံခြားနည်းစနစ်အမးစွဲကတော် ၇၁ မး လက်ခံခြင်းထုံးစံတော်မလိခဲလက်အပူ, ဒီးတတူထိုင်ဒီး
 တော်တိုင်ထိုင်တော်ပတ်ပန်နိုင်းထိုင်တဖန်လော အဲဒဲမံတော်မလိမဲးဒီးနံဒီတန်ညါန့လီ. စံနယာကွဲတဖန် ကဘတ်
 မပျဲ ဖဲအုတ်, ဖဲဖဲကဟပ်ပီညါ, ဖဲဖဲကဟပ်တော်သုတော်ဘတ်ပီညါ ဒီးတော်ဂံတော်ဒူး (Science, technology,
 Engineering and Mathematics (STEM) တော်တိုကျဲလီတော်လီဆဲး ဆူအဲသ့အတော်မလိတော်ရဲတော်ကျဲ
 အရဲဒိုင်န့လီ. ပျက်စီးတဖန်ကဘတ်နုတ်လီပတ်ယုတ်လော အဲဒဲမံတော်မလိမဲးဒီးတော်ပြဲ ဒီးနုတ်လီပတ်ယုတ်လော ပျက်စီး
 တော်ကရဲကရဲတဖန် ဒီး/မှတမာ ချး(ဘ) တဖန်လီ. မိတ်တဖန်ကဘတ်မပျဲ မိတ်တော်နုတ်လီပတ်ယုတ်တော်မဲးအန့ရဲ
 ၁၀ န့ရဲလောတော်ထိုင်တော်မလိတန်စုတ်စုတ်လီ. ပျက်စီးတဖန်တဘတ်ဟယတ်အဲဒဲမံတော်မလိမဲးဒီးတော်ဖဲတော်မဟ်
 ပန်နိုင်းထိုင်တဖန် တော်ကဟ်လီအီလောသဲစးတော်ပျဲပျဲဖျဲးသနီလော တော်မလိတကတော်အဂီန့လီ.

တၢ်လိာ်ဘၣ်ပုၤကိၤဖိတဖၣ်လၢကထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ခိဖရဲးခဲလၢၤလီၤ. တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ် လၢပုၤကိၤဖိတဖၣ်လၢလၢတတၢ်ထီၣ်ဒီး အခဲဒေမံၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လီၤ. ပုၤကိၤဖိတဖၣ်လၢအတဖၢယၢ် မးတၢ်ထီၣ်ယူၤအါတက့ၢ်ခဲလၢၤဟံၣ်ဖျိၣ် (GPA) ၃.၀ မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၢ်, နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒူးမး ၇၁ လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးလံာ်တၢ်မၤလိခဲလၢၤအပူၤ, ဒီးတတၢ်ထီၣ်ဒီးတၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ် ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်မးအကတီၢ်တပယုၣ်ယီၤခံကတီၢ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤလိခံကတီၢ်န့ၢ်, ကဘၣ်ဟးထီၣ်လၢမဲးနဲးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီးဆဲးလီၤမံၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ကိၤန့ၢ်လီၤ. ပုၤကိၤဖိမ့ၢ်တတၢ်ထီၣ်ဒီးတၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ် ဖဲတၢ်ထီၣ်ကိၤတၢ်မၤလိန့ၢ်အကတီၢ် တကတီၢ်လၢလၢန့ၢ်, ပုၤကိၤဖိကဟးထီၣ်ကွၢ်တဘျီယီၤလၢမဲးနဲးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးက့ၤထီၣ်ကဒါကိၤဖိဟံၣ်န့ၢ်လီၤ.

- ထံၣ်ဘျီတၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီပုၤဝဲတၢ်ဟံၣ်တၢ်အရူၤဒိၣ် တၢ်န့ၣ်ကျဲ - တၢ်ဘျးစဲထဲဒၣ် ဒီပုၤဝဲလၢအိၣ်ဖျိၣ်ထီၣ်တဘျးဂၤလၢကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢ တၢ်ယုထၢပုၤကိၤဖိထံၣ်ဘျီတၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်မၤအကျိၤအကျဲအပူၤလၢတအိၣ်ဒီးအရဲၣ်အကျဲအပူၤန့ၢ်လီၤ. တၢ်အံၤတဘၣ်ထွဲဒီးပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ် လၢအပတံထီၣ်လီၤဆ့ၣ်နီၤဖဲ
 - DeKalb Elementary School of Arts လၢ ၄-၈ တီၤအပူၤ
 - DeKalb School of Arts (၉-၁၂ တီၤ)
 - Arabia Mountain တီၤထီၣ်ကိၤ -ပုၤဒီပုၤဒီဝဲတဘျးဂၤ ကဘၣ်ပတံထီၣ်လီၤဆ့ၣ်နီၤလၢ တီၤပတီၢ်တပတီၢ်ယီၤအပူၤဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတခါယီၤလၢကဘၣ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ပုၤဒီပုၤဒီဝဲအိၣ်ဖျိၣ်ထီၣ်တဘျးဂၤတၢ်ဟံၣ်တၢ်အရူၤဒိၣ်န့ၢ်လီၤ. ဒ်န့ၢ်အသိး, ပုၤဒီပုၤဒီဝဲခံၤလၢကဘၣ်သးမံဒီးတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ် လၢကဘၣ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဟံၣ်တၢ်အရူၤဒိၣ်န့ၢ်လီၤ.

တီၢ်နီၣ်-

- ဖဲတၢ်ဂ့ၢ်လီၢ် မဲးနဲးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလီၤဆ့ၣ်နီၤတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအိၤအခါ, ပုၤကိၤဖိပတံထီၣ်တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤ လၢမဲးနဲးတၢ်တီၢ်ကဲၤအပူၤတသ့ တုၤလၢတၢ်အိးထီၣ်တၢ်ယုထၢ/ထံၣ်ဘျီတၢ်နီၣ်ဂံၢ်အကတီၢ်တသ့ဘၣ်န့ၢ်လီၤ.
- ပုၤကိၤဖိလၢအဆဲးလီၤမံၤလၢ **Magnet Program** (မဲးနဲးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ) အပူၤ ကဘၣ်မၤပျဲမဲးနဲးလၢ တၢ်လိာ်ဘၣ်အိၤ မ့တမ့ၢ် အုၣ်ကီၤခိလုၣ်ကိၤပတီၢ်တၢ်မၤလိအကတီၢ်တဖၣ်လၢကမၤန့ၢ်မဲးနဲးဒူးဒူးအမး မ့တမ့ၢ် **Magnet Program** ဒံၣ်ပလိၣ်မၢ်တၢ်ဝဲပနီၣ်နီၣ်လီၤ.